
Bestyrelsesmøde 26/8-2020 

  

1. Referat fra sidste møde godkendt. 

  

2. Beboer med klage angående hund: Ny klage laves, der behøves ikke underskridter. Den 24/8 - 2020 fremsendt til 

beboerklagenævnet. 

  

3. FORSLAG: Gæster m/handicapskilt foreslåes at de må parkere på stamvejen. Der stemmes herom til afdelingsmøde. 

Fordi der ingen P-pladser er af sådan karakter. Forslaget fremlægges af Bestyrelsesmedlem Hanne A. Nielsen. 

  

Affaldsø: Der stilles forslag om flytning af denne ud for nr 7 - Se tegning. Fordi der er problemer med plads til 

skraldebil, lugtgener samt mange spyfluer. Der stemmes om det til afdelingsmøde. Forslaget fremlægges af formand for 

bestyrelsen Charlotte S. Christiansen. 

  

Fuglefodring: Der stilles forslag om, at det skal stoppe, fordi foder/fuglefrø også tiltrækker rotter. Der stemmes om det 

til afdelingsmøde. Forslaget fremlægges af bestyrelsesmedlem Anne-Grete Højsgaard. 

  

4. Næste møde aftales til afdelingsmøde den 24.09.2020 

 


